
El vuft de juny tlngué lloc al Centre de

Lectura el primer acte de convivòncia cul-

tural de la Universitat Politécnica de Bar-

celona a Reus amb la presentació duna

exposicfó antològlca de projectes ¡ dibui-

xos de Gaudí en laniversari de la seva

mòrt.

Presidiren lacte el Rector de la Unl-

versitat Politécnica Dr. Gabriel Ferrater;

el president del Centre de Lectura, senyor

Ramon Amigó; el prior de Sant Pere,

mossén Raventós; lalcalde de Reus, se-

nyor José Francisco Llevat; el delegat de

Cultura de lAjuntament, senyor Antonl

Qulnteiro. Assistlren nombroses persones
representatives dels diversos estaments

reusencs.

El Dr. Joan Bassegoda Non!ll, tltular

de la càtedra Gaudí, parlà del creixent

interòs que arreu de món va despertant

la persona i lobra del genial arquitecte

acabà fent una anàlisi dels tonaments

naturalistes de la seva creació arquitec.

tònica.

La vinguda a Reus del Rector Gabriel

Ferrater per a presidir aquest acte acadò-

mic ha estat un pas més dintre el procés

de creació duna delegació de la univer-

sltat politécnica a les nostres comarques.

Recordem aquí les paraules del Rector

el mes doctubre de lany 73 arrel duna

conferòncia donada a la cambra de co-

merç de Reus en quò, referint-se a la

futura delegació ens deia:

Pretenem situar-la en un àrea inter-

mitja entre Reus ¡ Tarragona amb lob

jecte de crear un campus on també tingui

cabuda lactual delegació a Tarragona

de la universitat central de Barcelona. El

projecte és aI seu començament però de

portar-se a terme podrien sentar-se les

bases per a la creacló de la IV Univer-

sitat a Catalunya.

Aquest punt de vista coincideix amb. el

del rector. de . la Universitat - Autònorna

Dr. Vicente Vlllar Palasf, el qual, arrel

duna conferòncia organitzada per la Jove

Cambra de Reus el maig del 73, manl-

festava que el nucli Reus-Valls-Tarragona

té suficient pes específic per a allotjar

una unlversita, l creia que aquest procés

shavia de realitzar per etapes. La prime-

ra hauria estat la creació de lactuai de-

legació de Tarragona, els propers passos

haurian danar a la consolidació dun nu-

cli universitari suficientment preparat i do-

tat perquò al cap duns anys sorgís una

universitat amb personalitat pròpia.

Que dues persones tan lligades a dues

de les universitats barcelonines hagin vin-

gut a Reus per a pariar de la formació

dun nucli universitari a casa nostra ens

dóna peu a pensar que la vella aspiració

de les nostres comarques ha tingut final-

ment acollida entre els medis oficials,

ia qual cosa tóra altament esperançado.

ra si no tinguéssim la trista experiéncia

de veure com la paraula descentralitzacíó

és emprada la majoria de les vegades

com un recurs dialòctic més que com una

realitat immediata. Malgrat tot, podem dir

que encara que nomòs sigui en un sector

rmnorilari, sha creat a les nostres comar-

ques un estat dopinió molt favorable a la

impiantació duns estudis tòcnics supe-

riors i mitjans. Reus, gràcies a la seva

situació geogràfica, històrica i cultural,

pot. acoilir immediatament la delegació

del Politénic. Ni el nombre dalumnes, ni

el proessorat, ni les penúries econòmiques

han de frenar els promotors daquesta

fniciativa tan important per al futur de les

nostres comarques, ja que, si el nombre

d alumnes, segons recents estadístiques,

sobrepassa en molt el mínim necessari

que justifiqul lobertura duna delegació,

no faltaran tampoc bons professor sempre

i quan tinguin una compensació econò-

mica i científica justa. Quant a laspecte

econòmic, cal pensar que la gent del

Carnp, quan convé, sap tirar endavant les

epreses més difícils.
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